
 
Feedback în urma participării la programul de dialoguri și 
documentare instituțională: „Tinerii în dialog cu practicienii 
despre politica externă și de securitate în regiunea Mării 
Negre” 
 

 
În primul rând aș dori să-i mulțumesc doamnei Christine Thellmann pentru 
oportunitatea pe care ne-a oferit-o și totodată domnilor profesori Marius 
Șpechea și Silviu Nate. Experiența la București a reprezentat un pas 
important în dezvoltarea mea, atât prin informațiile și experiențele 
acumulate, cât și prin faptul că m-a scos din zona de confort. Mulțumesc! 
 
Andra COTOARĂ (Studii de securitate, anul I) 
 
Vizita de documentare la care am avut oportunitatea și onoarea să particip 
a fost o experiență excepțională ce a conturat și mai tare dorința mea de 
cunoaștere în domeniu. 
Au fost două zile intense, frumoase, cu un grad ridicat de dobândire a unor 
cunoștințe esențiale pentru studenți ce se află pe un drum al curiozităților.  
Mă consider norocoasă și apreciez eforturile și demersurile realizate pentru 
ca noi să îmbinăm teoria cu practica! 
Mulțumesc, doamnei Christine Thellmann și profesorilor Silviu Nate și 
Marius Șpechea! 
 
Olimpia BOLOHAN (Studii de securitate, anul I) 
 
În cadrul programului de documentare instituțională „Tinerii în dialog cu 
practicienii despre politica externă și de securitate în regiunea Mării Negre” 
experiențele trăite au fost foarte interesante și plăcute prin prisma faptului 
că am avut ocazia de a comunica și asista la dezbateri cu experți  din zona 
politicii externe, dar și din domeniul ordinii și siguranței naționale. 
Oportunitatea oferită de către d-na Thellmann de a participa la acest 
program de documentare m-a ajutat să îmi dezvolt înțelegerea asupra 
subiectelor dezbătute și a procesului politic de luare a deciziilor. Pe această 
cale doresc să adresez mulțumiri speciale d-nei deputat Christine 



 

Thellmann și profesorilor coordonatori pentru oportunitatea oferită și 
implicarea dânșilor în organizarea vizitei. 
 
Paul-Alexandru SITEA (Studii de securitate, anul II) 
 
Am prețuit dintotdeauna oamenii care îi ajută pe cei din jurul lor să 
evolueze, tocmai de aceea doresc să îmi exprim recunoștința față de toți 
cei care au făcut ca vizita de documentare instituțională a studenților din 
cadrul departamentului de Relații Internaționale, Științe Politice și Studii de 
securitate al Universității Lucian Blaga din Sibiu să fie posibilă. Prin 
intermediul inițiativei doamnei Christine Thellmann am descoperit o lume 
care până acum câteva zile o asociam cu un tărâm incert, în care era 
imposibil să pășesc, însă acum am reușit să îmi creionez cu precizie o 
perspectivă reală asupra politicii și a domeniului pe care îl studiez cu 
interes. Așadar, vreau să o felicit și să îi mulțumesc doamnei deputat pentru 
toate eforturile depuse pentru ca eu și colegii mei să avem parte de o 
experiență unică – un moment cheie pentru viitorul nostru. 
 
Maria-Lidia BUZGARIU (Studii de Securitate, anul I) 
 
În urma participării în cadrul programului de vizită documentară 
instituțională organizată de către doamna deputat Christine Thellmann, 
am dobândit noi informații și experiențe fundamentale sferei politice.  
Această oportunitate mi-a întărit încrederea de sine, iar cu ajutorul 
organizatorilor, am descoperit cu adevărat principalul obiectiv pe care îl 
am. 
Mulțumiri doamnei deputat, cât și domnilor profesori, Silviu Nate și Marius 
Șpechea, pentru implicarea și devotamentul acordat acestui program. 
 
Eveline COMAN (Științe Politice, anul III) 
 
Experiența avută în vizita de documentare la București a fost una frumoasă 
și plăcută, pe care a-și repeta-o cu siguranță. Am avut multe de învățat de 
la persoanele întâlnite la Parlamentul României, Ministerul Afacerilor 
Externe și Ambasada SUA, toți transmițându-ne informații extrem de 
valoroase în formarea noastră academică. De asemenea, am rămas plăcut 
surprinsă de dorința politicienilor de a colabora și susține tinerii în 
activitățile din sfera politică. 
 



 

Roxana-Elena PIȚUR (Relații Internaționale și Studii Europene, anul II) 
 
Vizita de documentare a fost o oportunitate extraordinară pentru a 
înțelege realitatea procesului decizional și de a vedea perspectiva 
instituțiilor politice. Experiența a fost atât plăcută cât și utilă pentru 
extinderea orizontului de cunoaștere și a dezvăluit noi posibilități pentru 
viitor. Sunt profund recunoscător că am putut face parte din această 
inițiativă. 
 
George-Mihai NICULA (Securitate și Relații Internaționale, anul I) 
 
 

 

 
 


